
Zápis schůzky školské rady ze dne 6.3.2014 

 
 

Přítomni za ŠR: Marie Čechová, Mgr. Dana Nováková, Ing. Jan Kubín, Mgr. Filip Hedvičák,  
     Soňa Václavíková 

 

               za ZŠ: Mgr. Zdeněk Vinklář 
 

 

 

 

Body programu: 

 

1. Diskuse o hospodaření školy za rok 2013 s kladným výsledkem. Pan ředitel vysvětlil 
skladbu rozpočtu. 

2. Diskuse o existenci školy do budoucna s tím, že se zatím žádné radikální řešení 
neplánuje.  

3. Diskuse o  výhledových nákladech – drobné náklady na zatemnění tříd, projekce,    
eko-zahrada, přírodní učebna. 

4. Diskuse o plánované cestě žáků vyšších tříd do Londýna pod vedením pana učitele 
Hedvičáka.  

5. Diskuse o plánovaném vícedenním sportovně poznávacím pobytu v  Českém ráji. 
Dotace na tuto akci se žádají v obecním grantu.   

 

 

 

 

Zápis vypracovala: Václavíková Soňa 

 


